



## TATWEER

## تطوير

Praise be to Allah – Lord of the worlds, and peace and blessings be upon the best of Messengers our Prophet Muhammad, His family, and companions,

الحمد لله رب العالمين، والصلاة والسلام على أشرف الأنبياء والمرسلين، سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين،

The Internal Sharia Control Committee of Amlak Finance PJSC has reviewed the underlying structure and related documents in respect of Tatweer Product based on the principles of Sale & Purchase (Istisna' or Tripartite Agreement) and Forward Ijarah (Leasing).

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية في أملاك للتمويل ش.م.ع بمراجعة الهيكلة المعنية والمستندات المتعلقة بمنتج تطوير استنادًا إلى أسس البيع والشراء (الاستصناع أو الاتفاقية ثلاثية الأطراف) والإجارة الموصوفة بالذمة (الإيجار).

The Internal Sharia Control Committee hereby confirms that the structure and documentation for Amlak's Tatweer Product comply with the rules and principles of Sharia.

وعليه، تقرّر لجنة الرقابة الشرعية الداخلية الموقرة بأن هيكلة ومستندات منتج تطوير لشركة أملاك هو منتج متوافق مع أحكام ومبادئ الشريعة.

Dr. Mohammad Abdul Rahim Sultan Al Olama  
Chairman

فضيلة الدكتور محمد عبد الرحيم سلطان العلماء  
رئيس اللجنة

Shaikh Moosa Khoory  
Executive Member

فضيلة الشيخ موسى طارق خوري  
العضو التنفيذي

Dr. Azzeddine Benzeghiba  
Member

فضيلة الدكتور عز الدين بن زغبية  
عضو اللجنة

لجنة الرقابة الشرعية الداخلية

Internal Sharia Supervision Committee